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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 28 stycznia 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Hemyk Nowak.

Ad. 1.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak o godz. 10:15 otworzyl wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 13 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - do porzadku obrad wniesiono dwie uchwaly:

w sprawie wyrazenia zgody na udzial Gminy Ksawerów w partycypacji miesiecznych

wydatków na utrzymanie ulg w komunikacji tramwajowej na terenie gminy;

w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego

Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet VII 

Promocja integracji spolecznej, Dzialanie 7.3. - Inicjatywy lokalne na rzecz aktywnej

integracji;

Wobec braku innych wniosków Przewodniczacy Komisji - Pan Hemyk Nowak postawil

wniosek o zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczacy Komisji Hemyk Nowak stwierdzil, ze czlonkowie stalych komisji w

glosowaniu - 13 glosów "za" , bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzil

nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na LVI Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie uchwalenia "Gminnego planu ochrony przed szkodliwoscia azbestu,



..

inwentaryzacji wyrobów zawierajacych azbest i programu ich usuwania na lata 2010

- 2013 z perspektywa do roku 2032"

3.2. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ksawerów

3.3. w sprawie zmiany porozumienia komunalnego

3.4. w sprawie przyjecia Sprawozdan z pracy Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów za

2009 r.

3.5. w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów na

2010 r.

3.6. w sprawie przyjecia "Planu Pracy Rady Gminy Ksawerów na 2010 rok"

3.7. w sprawie wyrazenia zgody na udzial Gminy Ksawerów w partycypacji miesiecznych

wydatków na utrzymanie ulg w komunikacji tramwajowej na terenie gminy.

3.8. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego

Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet

VII - Promocja integracji spolecznej, Dzialanie 7.3. - Inicjatywy lokalne na rzecz

aktywnej integraGji.

3.9. w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Ksawerów na rok 2010.

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad. 3.1.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska - Elzbieta

Wizner - plan powstal przy pomocy Ministerstwa Gospodarki. Otrzymalismy 85% dofinansowania

na ten ·program. Koniecznosc opracowania planu, zostalo nalozone na gmine, ze wzgledu na

koniecznosc usuniecia azbestu z terenu calego laaju, do roku 2032. Celem planu jest bezpieczne

usuniecie azbestu, które realizowane bedzie poprzez:

powiekszenie wiedzy mieszkanców na temat szkodliwosci azbestu

stworzenie warunków niezbednych do wdrozenia przepisów

monitorowanie

organizacj a usuwania azbestu

Na dzien dzisiejszy brak jest odgórnych form wspierania dzialan, majacych na celu usuwanie

azbestu, który w wiekszosci znajduje sie na budynkach gospodarczych, rolnych. Usuniecie jest

trudne i kosztowne, bowiem wiaze sie z koniecznoscia nowego polaycia, które w Gminie

Ksawerów nie sa w najlepszym stanie technicznym.

Dla terenu Gminy Ksawerów zostala wykonana inwentaryzacja wyrobów azbestowych. W

Ksawerowie na dachach budynków znajduje sie 23 tys. m.kw azbestu, co wynosi 345 ton.



srednio na jednego mieszkanca Gminy Ksawerów przypada 3,18 m.kw azbestu

srednio 33,3 m.kw azbestu przypada na 1 osobe w Polsce

srednio 38,5 m.kw azbestu przypada na 1 osobe w Lodzi.

Za nieprawidlowe usuniecie azbestu stosowane sa kary finansowe oraz kary pozbawienia wolnosci.

Na dzien dzisiejszy w Gminie Ksawerów nie zanotowano prób nielegalnego usuwania azbestu i

skladowania go w miejscach niedozwolonych. Program "Gminnego planu ochrony przed

szkodliwoscia azbestu, inwentaryzacji wyrobów zawierajacych azbest i programu ich usuwania na

lata 2010 - 2013 z perspektywa do roku 2032" ma zachecic mieszkanców Gminy Ksawerów do

usuwania azbestu, który stanowi zagrozenie rakotwórcze.

Radna Bozena Ziólkowska - zapytala czy w roku 2009 wystapilo jakiekolwiek zainteresowanie ze

strony mieszkanców dotyczace usuwania azbestu?

Kierownik Elzbieta Wizner - Nikt sie nie zdeklarowal. 2-3 lata temu wplynelo jedno pismo od

mieszkanców dotyczace wsparcia w usuwaniu azbestu.

Radna Maria Wróbel- na Starym Widzewie dach bloku Wspólnoty pokryty jest azbestem. Radna

zapytala czy przeprowadzajac inwentaryzacje blok zostal uwzgledniony.

Kierownik Elzbieta Wizner - jedynie posesje prywatne - osoby fizyczne zostaly uwzglednione.

Brak jest zasiegu dzialania gminy, w miejscu gdzie wystepujajednostki prawne. Bloki Widzewa ze

wzgledu na osobowosc prawna nie zostaly uwzglednione w inwentaryzacji. Maja one obowiazek

samodzielnego dostarczenia informacji do Urzedu Marszalkowskiego.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.2.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska - Elzbieta

Wizner - ulica powstala w wyniku podzialu dzialek ul. Tylnej. Jest to droga wewnetrzna,

prywatna. Mieszkancy zwrócili sie do Wójta Gminy Ksawerów w sprawie nadania nazwy ulicy.

Zaproponowali nazwe "Modrzewiowa", ze wzgledu iz przy wjezdzie rosna dwa modrzewie.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.



Ad. 3.3.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - naniosla poprawke do aneksu. Zmiana daty: z 6 listopada 2009

roku na 28 stycznia 2010 r. W aneksie zawarte zostaly informacje dotyczace ilosci kursów po

terenie Gminy Ksawerów, stawki wozokilometra oraz dofinansowania na przewóz osób linii ,,263",

,,263 BIS", "T". Uwzgledniono kurs 1 listopada. W zwiazku z tym uleglo zwiekszenie liczby

kilometrów. Autobusy sa obslugiwane przez przewoznika pabianickiego, na podstawie zawartego

porozumIema.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.4.

Przewodniczacy Rady Gminy Ksawerów odczytal sprawozdanie z pracy Rady Gminy Ksawerów.

( Sprawozdanie jest zalacznikiem protokolu Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 28 stycznia 2010

roku ).

Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy

Ksawerów za rok 2009.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Sprawozdanie z pracy Komisji Samorzadowo - Spolecznej Rady Gminy Ksawerów za rok

2009.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Sprawozdanie z pracy Komisii Rewizyjnei Rady Gminy Ksawerów za rok 2009.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.



Ad. 3.5.

Plan pracy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów

na 2010 rok.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Plan pracy Komisji Samorzadowo - Spolecznej Rady Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Plan pracy Komisii Rewizyjnei Rady Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.6.

Plan pracy Rady Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.7.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - rozmowy z Prezydentem Miasta Pabianic prowadzone sa do

dnia dzisiejszego. Gmina Ksawerów dnia 11 stycznia zlozyla propozycje partycypacji w kosztach.

Prezydent Zbigniew Dychto zaakceptowal stanowisko Gminy Ksawerów oraz na prosbe Gminy

Ksawerów Prezydent Miasta Pabianic przeslal umowe dwustronna. N a podstawie zawartej umowy,

Gmina Ksawerów bedzie partycypowala w kosztach na kwote 4 622,55 zl/miesiecznie. Uchwala

obowiazuje od dnia 1 lutego 2010 r. do 31 lipca 2010 r.

Zgodnie z zapewnieniami Prezydenta Miasta Pabianic ulgi na terenie Ksawerowa zostana



przywrócone z dniem 1 lutego 2010 r.

Wszelkie dzialania dotyczace komunikacji tramwajowej byly przez Gmine Ksawerów

podejmowane blyskawicznie. Osoby, które otrzymaly mandaty, powinni indywidualnie zlozyc

wniosek w MPK o anulowanie kary.

Nie ma prawnej mozliwosci, aby ulgi ustawowe zostaly zniesione. Przewodniczacy Rady

Gminy Ksawerów Tadeusz Grala dnia 14 stycznia 2010 r. dostarczyl pismo do Rady Miejskiej

Pabianice. W odpowiedzi - otrzymalismy informacje, ze w dniu 28 stycznia 20 lOr. zostaly podjete

dzialania przez Prezydenta Miasta Pabianic i Wójta Gminy Ksawerów zmierzajace do przywrócenia

ulgowych przejazdów na terenie Gminy Ksawerów oraz ustalenia zasad partycypacji gminy w

kosztach funkcjonowania linii tramwajowej.

Rozpoczeto procedure podjecia nowej uchwaly przez Rade Miejska w Pabianicach regulujacej w/w

kwestie, a takze nowelizujacej uchwale XXIII/287/08 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 27

stycznia 2008 r.

Radna Helena Rusak - zaproponowala, aby w prasie zamiescic artykul informujacy o wlasciwej

przyczynie zamieszania. Zarówno w lokalnym biuletynie jak i w prasie pabianickiej. Nieslusznie

obarczany cala wina zostal Wójt Gminy Ksawerów.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - informacja znalazla sie na stronie internetowej biuletynu

Gminy Ksawerów na drugi dzien od zaistnialej sytuacji.

Kontrole w tramwajach zostaly wstrzymane tylko dzieki interwencji Gminy Ksawerów.

Radny Marian Kaleta - zapytal jaka moc obowiazywania ma nowe porozumienie wzgledem

uchwaly?

Wójt Gminy Maria Kopczewska- porozumienie przyjete zostalo uchwala. Porozumienie zawarto

w 1998 r. - jest to dokument najwazniejszy. W porozumieniu wystepuje zapis, iz ceny biletów

obowiazuja zgodnie z uchwala XXIII/287/08. Na pierwszej stronie uchwaly umieszczone zostaly

obowiazujace ceny biletów. Prezydentowi Pabianic nie wolno jest naruszyc uchwaly. W przyszlosci

dazymy do nowego porozumienia, aby wprowadzic bilety czasowe.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - jedynie Rada ma kompetencje do zmiany uchwaly i

ustalenia cen biletów na terenie Gminy Pabianice i Gminy Ksawerów. Postepowanie Prezydenta

Pabianic jest niezgodne z prawem.

Radny Arkadiusz Bielecki - skoro uchwaly sa naruszane, to czy kolejne porozumleme me

zostanie zlamane?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - prezes MZK Pabianice popiera pomysl kursowania linii

autobusowej, jest jednak blokowany przez Prezydenta Miasta Pabianice.

Do tej pory zyski z biletów komunikacji tramwajowej przekazywane byly Miastu Pabianice,



dlatego Ksawerów nie ponosil kosztów. Torowisko utrzymywane jest obecnie przez Gmine

Ksawerów. Spólka MPK zmienila status prawny ze spólki gminnej, na spólke komercyjna.

Zastepca Przewodniczacego Piotr Kuznicki - podziekowal Pani Wójt Marii Kopczewskiej oraz

Przewodniczacemu Rady za ugodowe rozwiazanie sprawy oraz za czas i poswiecenie wlozone w

rozwiazanie tej sprawy,

Soltys Ksawerów- Poludnie Bogumila Szczepanska - zapytala o ulgowe bilety, czy kwota

partycypacji dotyczy takze biletów miesiecznych?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - partycypacja Gminy Ksawerów dotyczy takze biletów

ulgowych miesiecznych.

Radna Maria Wróbel - pozostawila do wgladu radnym i sohysom najnowsze wydanie "Zycia

Pabianic" opisujace sprawe biletów ulgowych.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - jest to wypowiedz Prezydenta Cicho sza we wtorkowym

wydaniu "Zycia Pabianic". W wydaniu piatkowym wypowiedz brzmiala juz zupelnie inaczej.

Zastepca Przewodniczacego Piotr Kuznicki - nie wierzmy gazetom, tylko faktom.

Wobec braku glosów W tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.8.

Wójt Gminy Maria Kopczewska- uchwala dotyczy zatwierdzenia do realizacji projektu pod

nazwa: "Wspólnie dzialam- lepiej zyje l" wspólfinansowanego ze srodków Europejskiego

Funduszu Spolecznego w ramach PO Kapital Ludzki. Dofinansowanie - kwota 43 000 zl.

Pozyskane srodki finansowe sa przeznaczone na realizacje imprezy - konkursu na terenie

Ksawerowa, polaczonego z Dniem Dziecka, gdzie beda znajdowaly sie stoiska informacyjno

promocyjne, odbeda sie konkursy sportowe, pokaz potraw regionalnych, warsztaty plastyczne oraz

zabawa przy dzwiekach muzyki. Planowane jest, aby impreza odbyla sie na boisku Szkoly

Podstawowej w Ksawerowie, ul. Zachodnia 33.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.9.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - jest to bardzo wazna uchwala dla Gminy Ksawerów. Projekty i

zadania, zawarte w uchwale w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Ksawerów na rok 2010 zostana



zrealizowane przy pomocy srodków wlasnych oraz z Unii Europejskiej.

ustala sie dochody budzetu gminy w wysokosci 22 984 544,00 zl

( dochody biezace - 17 637 258,00 zl, dochody majatkowe - 5 347286,00 zl)

ustala sie wydatki budzetu gminy w wysokosci 25 135 122,92 zl

(wydatki biezace 18022546,92 zl, wydatki majatkowe -7 112576,00 zl)

ustala sie deficyt budzetu gminy w wysokosci 2 150 578,92 zl

Srodki zostana przeznaczone na:

zaplanowano kwote 150000 zl na przebudowe ulicy Wolskiej, zgodnie z porozumieniem,

komputeryzacja urzedu,

zakup instrumentów muzycznych,

inwestycje wodno -kanalizacyjne,

przebudowa ulicy Suchej, Szerokiej i Jeczmiennej,

w planie uwzgledniono ul. Zachodnia, Widzewska, Zaradzynska, Sloneczna, arkana,

Handlowa ( od ul. Bednarskiej ),

budowa sieci wod-kan w ulicy Ogrodniczej,

przebudowa Palacyku na cele kulturowe,

zakup samochodu gasniczo- ratowniczego,

wykup gruntów

komputeryzacj a przedszkola

wykonanie podjazdu do budynku Srodowiskowego Domu Samopomocy,

W tym roku ulegl zmianie zalacznik 7 dotyczacy Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska.

Srodki finansowe zawieraja sie w jednej puli finansowej budzetu, bez uwzglednionego podzialu.

Fizycznie Gminny Fundusz istnieje do konca marca, jednak zgodnie z zaleceniem Regionalnej Izby

Obrachunkowej zalacznik zostal zmieniony. Srodki z funduszu zostana przeznaczone na utrzymanie

terenu zieleni, konkursy i akcje ekologiczne, aktualizacja planu ochrony srodowiska, programu

przeciwdzialania azbestu, ciek Gadka oraz szkolenia.

Zalacznik 8 do uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Ksawerów na rok 2010

dotyczy srodków finansowych jakie zostaja przeznaczone na dofinansowanie niepublicznych

placówek oswiaty, tj. przedszkola i gimnazjum. Wysokosc srodków jest równoznaczna z

mozliwoscia realizacji jednej z ulic na terenie Gminy Ksawerów.



Skarbnik Robert Zwierzynski - w zwiazku ze zmiana ustawy o finansach publicznych, zmienily

sie wymogi dotyczace przedstawiania dotacji jakie wyplywaja z budzetu Gminy na rzecz innych

jednostek dzialajacych w oparciu m.in. o umowy, konkursy.

Radna Helena Rusak - zapytala co oznacza dotacja podmiotowa?

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - dotacja podmiotowa okresla podmiot, np. szkola.

Soltys Bogumila Szczepanska - zapytala co zostanie zrobione na ul. Zachodniej?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wszystkie inwestycje, które posiadaja zezwolenie na budowe

sa realizowane w calosci. Na dzien zlozenia budzetu ulica Zachodnia nie posiadala pozwolenia na

budowe, wobec tego nie mogla zostac uwzgledniona w budzecie. W pierwszej kolejnosci

realizowane sa inwestycje posiadajace pozwolenie na budowe.

Realizacja ulicy Zachodniej wymaga kwoty ok. 2 mln. zl. Gmina Ksawerów starac sie bedzie o

pomoc unijna na wykonanie ul. Zachodniej.

Radna Helena Rusak - zapytala czy ulica Klonowa i Szeroka zostana wykonane?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w pierwszej kolejnosci zostanie wykonana ulica Klonowa, a

dopiero ul. Szeroka. Ulica Klonowa jest zadaniem realizowanym ze srodków unijnych. Zadanie ul.

Klonowa i ul. Szeroka zostalo rozdzielone ze wzgledu na ograniczona kwote jaka moglismy

pozyskac z funduszy strukturalnych.

Radna Maria Wróbel - na sierpniowych objazdach Komisji Samorzadowo- Spolecznej po

placówkach oswiatowych, pojawia sie wniosek dotyczacy ulicy, prowadzacej do przedszkola.

Rodzice dowozacy dzieci do przedszkola korzystaja z ulicy nalezacej do Wspólnoty. Dojazd zima

jest horrorem.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Gmina Ksawerów naprawia ulice, pomimo iz nalezy ona do

Wspólnoty. Najlepszym rozwiazaniem problemu byloby przekazanie ulicy Gminie, wówczas

zostalby polozony asfalt. Przyzwyczajen spoleczenstwa sie nie zmieni, rodzice nadal beda poruszac

sie po drodze nalezacej do Wspólnoty.

Radna Maria Wróbel- na terenie Wspólnoty mieszka 45 rodzin i niestety trudnoscia bedzie, aby

zapadla jednoglosna decyzja w tej sprawie. Zima na drodze wystepuje wielkie zwaly sniegu, tym

samym dochodzi do stluczek.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w obrebie placówki oswiatowej czesto maja miejsce takie

sytuacje, przykladem moga byc inne centra oswiaty dzialajace na terenie Gminy Ksawerów.

Rozwiazaniem sytuacji byloby przekazanie ulicy Wspólnoty Gminie Ksawerów. Wskazane byloby

wykonanie parkingu na terenie Wspólnoty.

Radny Henryk Nowak - jest wiele planów, które nie zostaly uwzglednione w budzecie. Istnieje

mozliwosc otrzymania srodków z funduszy unijnych. Towarzystwo Rozwoju Ksawerowa mogloby

pomóc w pozyskaniu srodków finansowych, na dalsze cele inwestycyjne.



Radna Helena Rusak - w ramach wniosków z sierpniowego wyjazdu Komisji Samorzadowo 

Spolecznej, czy zostanie kontynuowana wymiana okien w gimnazjum oraz naprawa tynku jednej ze

scian gimnazjum?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - tynk i okna zostana zrealizowane. Duze oszczednosci w

ogrzewaniu gimnazjum beda odczuwalne dopiero po wymianie wszystkich okien.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 4.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze brak jest chetnych do zabrania glosu w

tym punkcie.

Ad. 5.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak o godz. 12:00 zamknal wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:
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Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na LVI Sesje Rady Gminy Ksawerów.

4. Sprawozdanie z pracy Rady Gminy Ksawerów w roku 2009


